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“Nederland heeft een lange en grote traditie op het gebied van onze sport. Vechters maken al 

decennia wereldwijd furore, trainers worden de hele wereld overgevlogen om wereldtoppers te 

begeleiden en gyms in Nederland worden bezocht als wedstrijdvoorbereiding voor vechters uit alle 

windstreken. Maar de eerlijkheid gebiedt te zeggen dat de organisatiegraad van onze sport lang 

achterbleef bij onze sportieve prestaties. Versnippering over meer dan tien verschillende bonden, 

alleen in het kickboksen al, zorgde jarenlang voor gebrekkige professionalisering, moeizame 

communicatie en een ingewikkeld te vinden aanspreekpunt voor onder meer nationale en lokale 

overheden, sponsoren en partners waarmee we onze maatschappelijke impact kunnen vergroten. 

Wij hebben de hoop – en zullen er alles aan doen – dat de oprichting van de NVB hier verandering 

in brengt. Wij hopen de passie voor onze sport ook mee te brengen naar NOC*NSF. Onderdeel 

worden van de Olympische familie is een lange en nadrukkelijke wens van mensen die al lang actief 

zijn in onze sector. Niet eens alleen vanwege formele voordelen, maar vooral ook als erkenning voor 

de sport en onze sporters. “ 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


